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President, ja té vosté la paraula per a respondre a la qüestió 
plantejada .

El senyor president del Consell:

Moltes gràcies, president .

Moltes gràcies, senyor Ferri .

La Comunitat Valenciana, com vosté sap, té els mateixos 
reptes que té qualsevol país europeu o fins i tot països ben 
allunyats, i a més a més té aquells reptes propis, com vosté 
assenyalava .

La pandèmia ha tingut, està tenint, una base global i ha posat 
en evidència l’absència d’una governança mundial capaç de 
fer front l’ordenament d’una manera inclusiva i un desafia-
ment sense fronteres, front no un adversari –si es pot parlar 
en eixos termes novel·lics en qualsevol cas– que és global, la 
resposta és massa local . I eixe és un problema greu que tenim 
perquè el virus no sap de fronteres .

I a hores d’ara ens trobem davant de l’emergència sani-
tària que esdevé social, que esdevé econòmica, i en mig 
del que vosté anomenava, que és cert, que és previ, que és 
l’emergència climàtica .

Des de la nostra perspectiva, sabent les nostres limitacions, 
com podem contribuir a superar eixos reptes?

D’inici hem de ser conscients de la magnitud de la desfeta i 
les seues repercussions i hem d’actuar en conseqüència .

En primer lloc, l’orientació europeista de la Comunitat 
Valenciana s’ha de reafirmar. No podem eixir sols, necessi-
tem una articulació de polítiques, d’incentius, determinada, 
intensa i eficaç per part de la Unió. Eixe ha de ser el marc des 
d’on podem desenvolupar polítiques pròpies de progrés i 
benestar . Per això és tan important que se tinga una posició 
comuna en Europa i que s’avance en eixa direcció .

En segon lloc, aconseguir la màxima cohesió possible com 
a poble per a superar les nostres febleses i aprofitar totes 
les oportunitats . Estic convençut que tots els processos de 
diàleg són ben valents, ben profitosos per a senyalar camins, 
perquè efectivament el que ha passat és una situació que 
ens ha de reconfigurar, hem de vore de quina manera fem 
una resposta el més comuna possible . I per això jo crec que 
no és incompatible, en absolut, el diàleg en totes les forces 
polítiques i la posició del govern que sustenta estos grups 
parlamentaris .

En este escenari de reparació és on efectivament la recupe-
ració verda ha de tindre un lloc central i on convergixen gran 
part de les polítiques de sostenibilitat i de creixement que 
plantegem . Modernització industrial amb criteris sostenibles, 
compliment dels objectius climàtics, aposta per les energies 
renovables, impuls de la mobilitat sostenible i de ciutats més 
habitables . I tot sempre amb una perspectiva ben clara, que 
l’economia està al servei de la ciutadania i, per tant, hem de 
vore que finalment no cresquen les desigualtats i que apren-
guem bé de totes les lliçons passades sobretot de la darrera 
crisi .

Són objectius ambiciosos, però són inexcusables, perquè 
l’emergència econòmica que tenim, l’atur creixent, i per tant 
tot el que és la resposta econòmica, ha de tindre compati-
bilitat amb les lluites contra l’emergència climàtica . El crei-
xement finalment serà sostenible o no serà i en eixe sentit 
s’està treball, com vosté ha dit, este Consell . Hem d’avançar 
en molts aspectes i hem de ser conscients que cal accelerar 
processos que ja estaven en marxa, la transició verda estava 
en marxa, cal accelerar-la en la mesura que a més a més hem 
de fer-la compatible absolutament en tot el que és l’ocupació, 
que és un objectiu fonamental d’este govern .

En eixe sentit, les energies renovables són una part bàsica . 
Les properes setmanes les conselleries implicades estan 
treballant per a fer un decret llei que facilite la inversió 
fotovoltaica, eliminant tots aquells elements burocràtics 
que són eliminables . Això no vol dir donar cap tipus de pas 
enrere en res, sinó del que es tracta és de fer més eficient 
l’administració i intentar aconseguir que en el 2030 tinguem 
una comunitat on el cent per cent de l’economia, si fóra possi-
ble, vinguera d’energies renovables . Eixe ha de ser un gran 
compromís . Ara cada vegada és més possible perquè tot el 
que ha estat en este moment la intel·ligència, el talent aplicat 
a la transformació de les tecnologies que produïxen energia 
verda són formidables, i el que inicialment havia de ser solu-
cionat, hui és clarament, absolutament competitiu . Per tant, 
és molt important .

D’altra banda, també, com vosté ha dit, ja la conselleria 
ha presentat un esborrany de la Llei valenciana de canvi 
climàtic, que està en el procés de participació, perquè efecti-
vament les grans transformacions cal intentar fer-les el més 
consensuades possible, el més fortes possible perquè no hi 
hagen canvis substancials en el futur . Això és al que hauríem 
d’aspirar, això és al que aspiren els grans països europeus, els 
països més avançats en polítiques climàtiques són països que 
entenen d’eixe acord bàsic . I això m’agradaria que ací també 
fóra possible, ja sé que és més complicat .

També nosaltres hem plantejat, i vosté plantejava, una qüestió 
bàsica, i és les pròpies limitacions que té el govern valencià per 
la qüestió del finançament. Crec que hem aconseguit, en molt 
d’esforç i en el recolzament de tots els grups, molt especialment 
també el seu, hem aconseguit que en Madrid se vagen canviant 
les coses, que és molt difícil, perquè les inèrcies són terribles, 
però s’estan canviant les coses . I en estos moments allò que 
alguns demanaven, 1 .500 milions, quasi s’ha aconseguit, però 
estem ahí . Vull dir que estem en el camí correcte . Hem aconse-
guit liquiditat, hem aconseguit 3 .557 milions d’euros per pagar 
en este temps i ara hem aconseguit almenys prop de 1 .500 
milions del fons . Això ha sigut un treball entre tots i crec que 
almenys marca un camí. El camí del finançament no és fàcil, però 
que s’haja posat ja damunt la taula que el factor clau i efectiu és 
la població crec que és un avanç substancial .

Moltes gràcies .(Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, president .

Continuarem ara en la sessió de control en la pregunta que 
formula la síndica del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
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Valenciana, que és un plaer, hem conversat molt telemàtica-
ment, però és un plaer poder vore-la presencialment .

Té vosté la paraula, senyoria .

La senyora Vega Campos:

Muchas gracias, señor presidente .

Buenos días, señorías .

Señor presidente, qué políticas piensa seguir el Consell una 
vez que haya finalizado el estado de alarma para proteger a 
los ciudadanos de la Comunidad Valenciana de un más que 
posible segundo brote, como ya estamos viendo que está 
sucediendo en Europa, en Alemania concretamente .

Gracias .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà el president del Consell .

El senyor president del Consell:

Moltes gràcies, president .

Muchas gracias por su pregunta, señora Vega, y bienvenida 
de nuevo a esta cámara .

El gobierno valenciano desde el primer momento ha respon-
dido con toda la contundencia posible ante esta crisis del 
coronavirus, se ha hecho un gran esfuerzo por parte de los 
profesionales sanitarios, por los profesionales sociosanita-
rios, con dedicación, con fortaleza y, por tanto, gracias a este 
sistema, que es un sistema potente, gracias a que durante 
este tiempo hemos sido la comunidad autónoma, como ha 
dicho, que hemos superado el gap que teníamos tan impor-
tante con el gasto sanitario, se ha podido responder mejor .

Ahora de lo que se trata es de caminar hacia una normali-
dad mejorada, y eso quiere decir sobre todo que tenemos 
que mejorar todo lo que son los servicios públicos de salud, 
porque efectivamente también la pandemia ha demostrado 
que hay debilidades . Y ahí debemos hacer un debate serio, 
riguroso, para construir desde luego el mejor sistema de 
salud posible .

En este momento lo que es prioritario, es la detección, la vigi-
lancia y el control . Y ahí se está trabajando de una manera 
muy intensa por parte de todos los servicios sanitarios .

¿Qué medidas estamos tomando? Preventivas, detec-
ción precoz de nuevos casos, de incremento de personal, 
de camas de agudos y UCI –como ya he explicado anterior-
mente y por no repetirme– que tienen absoluta, digamos, 
conectividad con lo que esa necesidad planteada cuando 

hemos ido pasando de fases . Por tanto, también el blindaje de 
las residencias con los protocolos ya desarrollados . Yo tengo 
la conciencia de que estamos haciendo todo lo posible .

Pero cualquier idea que usted pueda plantear, como cual-
quier otro grupo parlamentario, será bienvenida, porque 
creo que éste es un reto que tenemos que intentar salvar .

Gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, president .

Continuarem amb la sessió de control . Ara amb la formu-
lació de la pregunta, en nom del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, que formularà la síndica del grup, la 
il·lustre diputada Ana Vega .

Quan vosté vullga, senyoria .

La senyora Vega Campos:

Gracias, señor presidente .

De nuevo quiero darle los buenos días a los miembros del 
Consell y a mis compañeros . Y, en primer lugar, como es de 
bien nacido ser agradecido, quiero agradecer todas las mues-
tras de cariño que han tenido todos mis compañeros de la 
cámara al conocer mi contagio en mi estado .

Pero lo cortés no quita lo valiente, señor Puig, y usted, como 
todos los que estamos aquí, sabe que no se ha hecho la mejor 
gestión de esta crisis, de esta pandemia en nuestra comuni-
dad ni el ámbito sanitario, ni el ámbito de los mayores, señora 
Oltra . Asuman de una vez sus responsabilidades . La incom-
petencia, la opacidad y el caos ha sido la máxima en la gestión 
de esta crisis .

Se lo pido una vez más, porque es un clamor general, cese de 
una vez a la consellera de sanidad y a la consellera de Igualdad 
y Políticas Inclusivas, a su vicepresidenta . Han sido inca-
paces de estar a la altura cuando más se las necesitaba . 
No han demostrado empatía ninguna con quienes más lo 
necesitaban .

Protejamos a quienes nos protegen, esa tiene que ser la 
máxima, se lo debemos todo . Y la consellera de sanidad, lejos 
de proteger a los sanitarios, los ha humillado, los ha culpado, 
los ha maltratado, no los ha protegido cuando era su obliga-
ción. En definitiva, ha dejado tirada a la primera línea de bata-
lla frente a la peor pandemia en estos últimos cien años . Los 
sanitarios son humanos, aunque hayan trabajado por encima 
de todos los límites conocidos y vaya desde aquí mi más 
sincero reconocimiento a todos ellos .

Ese maltrato grave que su vicepresidenta, la señora Oltra, ha 
sido de órdago, ha abandonado totalmente a nuestros mayo-
res, totalmente . Ha seguido la misma táctica que con el tema 
de los abusos sexuales a menores en los centros públicos, 
porque, señora Oltra, no piense ni por un segundo que nos 
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hemos olvidado de una de las mayores vergüenzas que se 
recuerdan en la política autonómica . Ni con los abusos ni con 
la carencia absoluta de diligencia demostrada por usted en la 
gestión de las residencias de ancianos podrá encontrar usted 
agujero lo suficientemente profundo para esconderse.

Ustedes, los de los 30 millones que llegaron del gobierno central 
a la Comunidad Valenciana que debían ir destinados a nuestros 
mayores, ¿dónde fueron? A ellos desde luego que no, así lo reco-
nocieron ustedes mismos . Usted no les ha dado ni un céntimo 
y eso es lo que su ejecutivo le ha importado los ancianos, señor 
Puig . Pero, claro, aquí debemos recordar esas palabras del vice-
presidente del gobierno, lo de lo de los abuelos nos desespera, 
aquella izquierda radical que salió en las redes sociales en las 
elecciones de 2016 a decir que se mueran los viejos que votan al 
PP . Eso es lo que les importan a ellos nuestros mayores . (Veus)

Ustedes han decidido, nuevamente, quién vive y quién no . 
Los han dejado morir, abandonados y solos . Y todas las vidas 
valen lo mismo, señor Puig, pero especialmente las de nues-
tros mayores, que merecen todo nuestro respeto y recono-
cimiento por haber levantado esta gran nación, esa en la que 
ustedes gozan de libertad para menospreciarlos, para que 
cuatro paniaguados se den el lujo de inventar debates absur-
dos para enfrentar a la población por el sexo, por la edad y 
ahora también por la raza .

Pero, bien, nos piden que no hagamos retrospectiva, cuando 
ustedes son los que viven anclados en el pasado . Pues, bien, 
miremos al futuro . ¿Qué pasará ante ese más que previsi-
ble segundo brote de COVID de cara al otoño? ¿Qué pasará 
cuando sea imposible diferenciar una gripe de una COVID 
leve? ¿Cuáles van a ser sus políticas para proteger a los ciuda-
danos de la Comunidad Valenciana? Recursos materiales y 
humanos, pruebas, pruebas y más pruebas masivas, que es lo 
que venimos pidiendo desde el principio de esta crisis; no se 
han hecho todas las necesarias .

¿Nuestros hijos estarán seguros en las escuelas, en las guar-
derías, en los institutos, en las universidades? ¿Y los docen-
tes, estarán seguros los docentes? Pruebas a todos ellos, 
pruebas masivas para que puedan acudir a los centros con la 
mayor garantía .

Y, desde luego, ¿se van a poder cumplir todas las medidas 
de seguridad en los centros educativos? Evidentemente, no . 
¿También elegirán ustedes quién puede estudiar y quién no? 
¿Se cumplirá la distancia de seguridad en los barracones, 
señor Marzà, esos que lleva usted años prometiendo que va a 
eliminar? ¿Se cumplirán las medidas de seguridad allí?

Y los mayores, ¿estarán seguros esta vez en nuestras resi-
dencias, señora Oltra? Habrá que hacerles pruebas, pruebas 
masivas, lo que venimos pidiendo desde el inicio de la pande-
mia, a los residentes y a los trabajadores, medios materiales y 
humanos y pruebas .

¿Cómo piensan proteger nuestra economía sin pagarles lo 
que se suyo a los trabajadores, sin pagar los ERTE? Las fami-
lias no quieren vivir de limosnas, quieren trabajar, quieren 
ser autosuficientes y, a través de su trabajo, quieren seguri-
dad y estabilidad . No quieren paguitas, quieren trabajar .

Todo ese dinero que ustedes destinan a sus chiringuitos, esos 
casi cuatrocientos cincuenta mil euros que han ido a pagar al 

instituto pancatalanista que preside Torra, ese dinero de las 
familias de la Comunidad Valenciana, ¿verdad? . . . No es suyo 
y mucho menos debe de ir destinado a un enemigo declarado 
de España .

Se lo repito, ¿cuáles van a ser esas políticas para proteger 
familias, alumnos, docentes, sanitarios, enfermos, agricul-
tores, ganaderos, pescaderos, hosteleros, nuestro turismo, 
empresarios, pymes, autónomos? ¿Cuáles van a ser? ¿Van a 
seguir sin darles lo que es suyo?

Se trata de salvar personas y no gobiernos . ¿Cómo van a 
proteger a todas estas personas si siguen ustedes más preo-
cupados de su agenda ideológica y del rendimiento electo-
ral que de la supervivencia económica y de la salud de los 
ciudadanos?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Una vegada formulada i concretada la pregunta, contestarà 
el president del Consell a la concreció de la pregunta .

President, quan vosté vullga, té la paraula .

El senyor president del Consell:

Muchas gracias .

Moltes gràcies, president .

Muchas gracias, señora Vega .

Sinceramente, yo entiendo que en el debate político se puede 
exacerbar la posición . Aquí hemos tenido permanentes ejem-
plos y ejemplos de desfachatez enorme, ¿no?, los tenemos 
habitualmente . Pero, de verdad, llegar a decir, a plantear que 
este gobierno ha estado contra los mayores, que ha dejado 
morir a los mayores es, sinceramente, una tremenda injusti-
cia que va más allá de ser una injusticia .

En este momento, todos los profesionales, que son quienes 
han dirigido día a día la acción contra la pandemia, que han 
dado lo mejor de sí mismos, son quienes han decidido en cada 
momento lo que había que hacer . Son ellos los que lo han 
decidido, afortunadamente . Y por eso, y por eso, y por eso 
tenemos, a lo mejor, mejores resultados que en otros ámbi-
tos, porque han sido los profesionales .

Y quienes han decidido a quién se hace el test o a quién no 
se le hace el test son los profesionales . Pero, ¿cómo nosotros 
vamos a decidir a quién, cómo y de qué manera se tiene que 
hacer un test? ¿Eso lo tiene que decidir usted? Pero, ¿usted 
sabe más que los profesionales? ¿Ustedes saben más que la 
subdirectora de epidemiología que, por cierto, lleva años, 
años y años trabajando con el Partido Popular, con el ante-
rior y con el anterior? (Aplaudiments) ¡Por favor! ¿Usted sabe 
más?
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Pues, mire, nosotros lo que hemos hecho, lo que hemos 
hecho, es seguir aquello que nos han dicho siempre los exper-
tos y los sanitarios y se ha actuado en consecuencia . Por 
tanto, no se ha dejado a nadie .

Que haya habido, en algún momento, algún problema de 
suministros… Lo dije el primer día y pedí perdón, porque 
es verdad. Porque el tsunami no nos cogió suficientemente 
preparados, pero no es que no a nosotros, es que a todas 
las comunidades autónomas y de una manera extraordi-
naria a algunas comunidades autónomas, que usted apoya 
sus gobiernos, que han sido desgraciadamente, desgracia-
damente han tenido el peor impacto de la crisis y yo nunca 
diré que será por culpa de la señora Ayuso . Pero, por favor, la 
señora Ayuso habrá hecho todo lo que ha podido, como noso-
tros, claro que sí, claro que sí . Y esa es la realidad .

La realidad es que se ha trabajado de una manera intensa y 
se ha trabajado de una manera totalmente coordinada para 
hacer lo más posible por una situación muy difícil .

Y, en ese sentido, le tengo que decir que en el plano econó-
mico claro que se ha dado respuesta también . En el plano 
económico, como he dicho antes, se han puesto en marcha 
los ERTE que cada mes significan 5.000 millones y se están 
pagando los ERTE y aquí en la Comunidad Valenciana son 
600 millones . Y eso no es una paguita, eso es un derecho 
de los trabajadores y las trabajadoras . (Aplaudiments) Esa 
es la cuestión . Eso no es una paguita, eso es el derecho de 
los trabajadores porque, efectivamente, hay un gobierno 
responsable que trabaja por la inclusión, por la cohesión 
social, porque esa es la decisión que se tomó . (Aplaudiments)

Mire, de verdad siento mucho que usted haya verbalizado 
aquí la política del odio . Creo que ese no es el camino . Aquí 
nadie quiere más a los mayores que menos . Todos, afortuna-
damente, tenemos, queremos y hemos sufrido por nuestros 
mayores, por los nuestros y por los de toda la Comunidad 
Valenciana .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies .

Continuarem amb la sessió de control, ara amb la pregunta 
que formula la il·lustre diputada Llanos Massó .

Quan vosté vullga, senyoria .

La senyora Massó Linares:

Gracias, presidente .

Ustedes repiten una y otra vez que una de las principales 
lacras de la sociedad española es la violencia de género y las 
muertes provocadas por ella, una cantidad de muertes que 
se elevan alrededor de sesenta cada año en toda España . 
Verdaderamente una tragedia, cada muerte es una tragedia .

Pero es un hecho constatado que el aumento de muertes por 
coronavirus en la Comunidad Valenciana sufrió un repunte 
altísimo a las dos semanas de las manifestaciones del 8 de 
marzo . Estamos hablando de 652 mujeres fallecidas por 
coronavirus en la Comunidad Valenciana .

Tras las declaraciones off the record de la ministra Montero 
en las que confirma que sabían de la peligrosidad del virus 
y, aun así, continuaron con las manifestaciones feminis-
tas que han provocado sesenta veces más muertes de muje-
res que la violencia de género en la Comunidad Valenciana, 
le pregunto: ¿le ha pedido responsabilidades su consellera 
de igualdad? ¿Le ha pedido usted responsabilidades usted 
responsabilidades al gobierno central, en la figura de la dele-
gada del gobierno, por permitir esas manifestaciones?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà la vicepresidenta del Consell . (Veus)

Senyories, escoltarem la resposta de la vicepresidenta del 
Consell .

Quan vosté vullga, senyoria .

La senyora vicepresidenta del Consell i consellera d’Igualtat 
i Polítiques Inclusives:

Gràcies, senyor president .

Senyoria, veig que vostés van com en diferit, no? No sé si 
s’han enterat ja que s’ha arxivat la denúncia contra el delegat 
del govern de Madrid pel tema de les manifestacions . Perquè 
tot açò ha sigut una qüestió orquestrada per vostés perquè, 
en el fons, el que tenen és un odi profund al feminisme i un 
odi profund a la llibertat .

I, per tant, culpar ningú d’haver-se contagiat del virus, siga on 
siga . . . Vosté creu que jo vaig a culpabilitzar vostés, que feren 
un congrés en Vistalegre i que alguna de les seues compa-
nyes van, lamentablement, contagiar-se allí? (Remors)

Totes les persones han sigut víctimes . . .

El senyor president de les Corts Valencianes:

Senyories .

La senyora  vicepresidenta del Consell i consellera d’Igual-
tat i Polítiques Inclusives:

 . . ., les que s’han contagiat, i no se pot criminalitzar ningú .
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Vostés no volen, no volen saber què ha passat o on ha estat el 
focus de contagi . Vostés el que volen és criminalitzar el femi-
nisme . I ací tenen enfront un govern que té clar que el femi-
nisme és un dels avanços més grans que la història contem-
porània ha produït, tant per a les dones com per als hòmens i 
en eixa línia anem a seguir treballant . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Continuarem amb la sessió .

Senyora Llanos, té vosté la paraula .

La senyora Massó Linares:

Gracias .

Hace unos días hemos conocido otro golpe más a la escuela 
concertada y, por desgracia, no será el último . La situación en 
la que se encuentra la educación concertada es dramática y 
puede serlo mucho más, dependiendo de cómo se desarrolle 
el próximo inicio de curso . Si se pierde la concertada, perde-
mos la libertad .

El gobierno central destinará a educación 2 .000 millones 
para afrontar los problemas producidos por la COVID-19, 
pero solo para la enseñanza pública .

Alrededor del 25 % de los alumnos en la Comunidad 
Valenciana estudian en escuelas concertadas .

Teniendo en cuenta que el gobierno central no destina un 
solo euro a la educación concertada para hacer frente a los 
problemas del coronavirus, su gobierno, que siempre ha 
dicho que su objetivo era no dejar a nadie atrás, ¿piensa dar 
algún tipo de ayuda extra a la concertada de cara al próximo 
curso o va a dejar a los alumnos de la educación concertada 
atrás? ¿Va a dejar atrás a cada 1 de 4 alumnos que estudian 
en la concertada?

Nos acaba de decir esta mañana…, nos hablaba el señor 
Soler de que lo que los hermanos del president Puig esta-
ban haciendo era prácticamente un acto de máxima entrega 
y generosidad hacia Morella . A ver si alguna vez ese acto de 
máxima entrega y generosidad de su Consell se dirige hacia 
la educación concertada .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà el conseller d’Educació, Cultura i Esport, senyor 
Marzà .

Quan vosté vullga, està en l’ús de la paraula .

El senyor conseller d’Educació, Cultura i Esport:

Gràcies, senyor president .

Bon dia .

Senyora diputada, bon dia .

Mire, vull dir-li que estaria bé que, abans de fer les seues 
aportacions o les seues preguntes, parlara amb el sector . 
Perquè el mateix sector de la concertada ha alabat i ha dit 
que són molt positives totes les mesures que estem fent . De 
fet, en la darrera reunió que vam tindre per a preparar l’inici 
de curs, les seues manifestacions van ser molt favorables a 
l’organització . De fet, van assegurar que érem l’únic territori 
que estava contant amb ells també en la presa de decisions .

I estaven contents i estaven tranquils perquè sabien que el 
servei públic educatiu –el conjunt del servei públic, tant si és 
titularitat privada com si és titularitat pública– rebrà als seus 
xiquets i xiquetes en les millors condicions, com he dit abans, 
sanitàries, perquè siguen centres segurs, amb la màxima 
presencialitat possible i trencant l’escletxa social .

Efectivament, sense deixar a ningú enrere. Tampoc als fills de 
les famílies que, encara que els feren test cada dia, es podrien 
contagiar en un «manifestódromo» d’eixos que vostés munta-
ven en Madrid abans, en fase 0 .

Gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president de les Corts Valencianes:

Moltes gràcies, senyoria .

Continuarem amb la sessió de control . Ara la pregunta que 
formula la il·lustre síndica del Grup Parlamentari Unides 
Podem al president del Consell, la diputada Naiara .

Quan vosté vullga, senyoria, té la paraula .

La senyora Davó Bernabeu:

Gràcies, president .

Bon dia, president .

Bon dia, senyories . Benvolguda premsa .

En aquests moments tan complicats ens estan exigint treure 
el millor de nosaltres, encara que d’alguns i algunes estan 
traient el pitjor . I hem de treure el millor de nosaltres perquè 
tenim davant nostre el repte d’una dècada .

Vosté, president, ens ha dit en nombroses ocasions que hem 
de passar d’un moment valencià a un temps valencià i estem 
d’acord . Estem d’acord perquè la reconstrucció valenciana 
ha d’inaugurar un nou temps valencià . I aquest temps ha de 
passar de les paraules als fets i, per això, necessitem definir 
què és un temps valencià .


